

主旨：中華民國力學學會年會暨第 48 屆全國力學會議與第 3 屆國際力學會議 CTAM 2024 邀請組織工程論壇

各位產學研專家先進，您好：

「中華民國力學學會年會暨第 48 屆全國力學會議與第 3 屆國際力學會議 CTAM 2024」擬於 2024 年 11 月 29 日至 30 日於國立清華大學舉辦，力學學會以促進力學之學術研究和產業應用的合作交流為宗旨，會議活動包括大會邀請專題講座、各領域工程論壇和學生論文競賽等，期望藉由全國力學會議促進學術界和產業界的合作交流。今年度力學會議將升級為國際會議規模，將邀請國外學者來台演講與交流，也鼓勵國內論壇主持人邀請國外學者來台一同組織論壇及研究交流。我們誠摯地邀請國內相關領域的專家先進擔任本次會議之工程論壇主席，論壇主席之任務包括：

1. 擬定論壇主題。
2. 邀請至少 6 篇以上文章(二頁摘要便可)。
3. 審查工程論壇的稿件。
4. 主持該論壇。

若您願意擔任研討會的工程論壇主席，請填寫附件「CTAM 2024 工程論壇申請表格」並寄到力學會議信箱 2024ctam.nthu@gmail.com。另外需注意本次會議投稿論壇時需勾選國際論壇(International Symposium)或是一般論壇(Organized Symposium)，國際論壇將限制英文摘要投稿及報告，一般論壇則中英文皆可。本會誠摯邀請您、或推薦相關領域賢達擔任工程論壇主席，共襄盛舉，靜待您的回覆。

因籌備時程緊湊，希望您能協助於 2024 年 6 月 7 日前給予回覆。再次感謝您的協助，期待能在會議中與您相見與交流。

敬邀

中華民國力學學會年會暨第 48 屆全國力學會議與第 3 屆國際力學會議
中華民國力學學會理事長/國立清華大學工學院院長 蔡宏營 大會主席
國立清華大學動力機械工程學系系主任 黃智永 籌備委員會主任委員
聯繫窗口：力學會議信箱 Email: 2024ctam.nthu@gmail.com

Subject: Call for Organizing Engineering Symposium at CTAM 2024 Conference (National Tsing Hua University, Hsinchu, Taiwan)

Dear Esteemed Colleagues,

We are pleased to announce the upcoming "2024 Conference on Theoretical and Applied Mechanics (CTAM)" to be held at National Tsing Hua University from November 29th to 30th, 2024. With the aim of fostering collaboration and exchange between academic research and industrial applications in mechanics, this conference will feature plenary speeches, engineering symposiums, and a student paper competition. **We are excited to elevate this year's conference to an international scale by inviting scholars from abroad to Taiwan for lectures and interaction.** Additionally, we encourage domestic symposiums organizers to collaborate with international scholars in organizing symposiums and research exchanges.

We cordially invite respected researchers like yourself and your colleagues to serve as the Chair in organizing Engineering Symposiums at this prestigious event. The responsibilities of the symposium chair include:

- Proposing the theme of the symposiums.
- Inviting a minimum of **six** submissions (2-page abstract).
- Reviewing submitted abstracts.
- Moderating the symposium sessions.

If you are willing to serve as the symposium chair, please fill out the attached "CTAM 2024 Engineering Symposium Application Form" and return it to us at 2024ctam.nthu@gmail.com. **Please note that when submitting the application forms, organizers must indicate whether it is an "International Symposium" or an "Organized Symposium." International Symposiums require abstracts and presentations in English, while Organized Symposiums accept both English and Chinese.** Your participation as the symposium chair would greatly contribute to the success of the event, and we eagerly await your response.

In consideration of our tight planning schedule, we kindly request your response by June 7th, 2024. Thank you for your cooperation, and we look forward to the opportunity to meet and exchange ideas at the conference.

Best Regards,

2024 Conference on Theoretical and Applied Mechanics (CTAM)

General Chair: Dr. Hung-Yin Tsai

President of the Society of Theoretical and Applied Mechanics of the Republic of China

Dean of the College of Engineering, National Tsing Hua University

Organizing Committee Chair: Dr. Chih-Yung Huang

Chair of Department of Power Mechanical Engineering, National Tsing Hua University

Conference Contact Email: 2024ctam.nthu@gmail.com